
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 021/24-25 

中一家長晚會 

敬啟者： 

為加強學校與家長的溝通，讓家長多了解子女在校之學習情況，本校將會舉行「中一級家長晚

會」，屆時將有家長工作坊、中一級學生生活匯報及學生表演等環節。有關詳情臚列如下： 

 

日  期  ：十月十八日（星期五） 

時  間  ：下午 2:10 – 晚上 8:45 

地  點  ：中一級課室 / 禮堂 / 籃球場 

費  用  ：$50 /參加者 ( 包括燒烤食物及飲品 ) 

 

活動程序： 

時間 活動 地點 費用 備註 

下午 2:10 - 3:35 開放課堂 

(詳見附件) 

中一級課室 全免 ⚫ 座席有限，觀課名額先到先得 

⚫ 只招待學生家長前來觀課 

⚫ 遲到者將不能參與觀課活動 

下午 4:00 - 5:30 講座及手工藝 A201-202 全免 ⚫ 講座，由本校社工主持 

⚫ 家長工作坊 

下午 6:00 - 6:45 家長晚會 三樓禮堂 全免 ⚫ 所有學生必須出席家長晚會 

下午 6:45 - 8:45 燒烤活動 籃球場 $50 ⚫ 如學生沒有家長陪同，將於晚會後

放學回家 

 

晚會將設燒烤活動，請各家長踴躍參與是次活動，並於十月四日(星期五)或之前簽妥電子通告

回條，以便統籌辦理。有關費用須透過 eClass Parent App 之繳費通告及以 AlipayHK或支票繳付。

如用支票繳付，抬頭請寫「東華三院馬振玉紀念中學法團校董會」，支票背頁請寫上學生之姓名及

班別。如對上述活動有任何疑問，請致電 2443 9899與中一級班主任聯絡。 

 

此致  

貴家長  

                                                           東華三院馬振玉紀念中學校長    

 

 

 

                      謹啟 

                                                                    (陳妙霞) 

二零二四年九月二十七日 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

                          東華三院馬振玉紀念中學                     班號:       

行政通告 021/24-25 

中一家長晚會 

敬覆者： 

本人為          班學生                     之家長，已知悉上述通告事宜。本人 

□ 將會 / □ 未能 出席活動 1. 觀課活動（下午 2:10 – 3:35） 

□ 將會 / □ 未能 出席活動 2. 家長工作坊（下午 4:00 – 5:30） 

□ 將會 / □ 未能 出席活動 3. 家長晚會 （下午 6:00 – 6:45） 

□ 將會 / □ 未能 出席活動 4. 燒烤活動 （下午 6:45 – 8:45） (參與人數 x ____ x $50 = $____) 

 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

家長簽名：__________________ 

家長姓名：__________________ 

二零二四年九月二十七日 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 021/24-25 

S1 Parents’ Night 
 

27th September 2024 
 
Dear Parents  
 
In order to strength the communication between the school and the parents and let you know more 
about the school life of your child, our school is going to organise a S1 Parents’ Night, which includes 
a lesson observation session, a workshop for parents and some student performances. Details of the 
event are as follows: 
 

Date : 18th October 2024 (Friday) 

Time : 2:10pm – 8:45pm  

Venues : A201-202 / School Hall / S1 Classrooms / Basketball Court 

Remarks : For details, please refer to the Chinese version.  
 
Please return the signed e-reply slip by 4th October 2024 (Friday) and make payment by Alipay via 
eClass Parent App or pay by cheque at the General Office. Payment by cheque should be made 
payable to “The IMC of TWGHs C.Y. Ma Memorial College” and please write down the name and class 
of the student on the back of the cheque. Please feel free to contact the class teacher on 2443 9899 
if you have any questions.  
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 

 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 
 

 


